



### 【計畫論文致謝之相關說明】

親愛的玉山（青年）學者您好：

感謝您為玉山學者計畫的付出，有關計畫論文致謝一事，建議您在本計畫所產生之研究成果中，惠於論文期刊之「Acknowledgement」欄位致謝裡，可提及教育部玉山學者計畫之名稱(含此計畫教育部認可編號)，舉凡使用本計畫經費補助及延伸的相關研究案等皆可適用此致謝詞。

中文範例：本研究衷心感謝教育部「玉山學者計畫」支持。(MOE-108-YSFMS-0004-012-P1)

### 【A NOTE ON ACKNOWLEDGEMENT】

Dear Yushan (Young) Fellows,

Thank you for participating in the Yushan Fellow Program. You are encouraged to acknowledge the research/project/thesis was funded by the Yushan Fellow Program, Ministry of Education (MOE), Taiwan. The acknowledgement is applicable to all work using funding from this program. Thank you very much for your cooperation.

Sample A: *This research is partially supported by the Yushan Fellow Program by the Ministry of Education (MOE), Taiwan. (MOE-108-YSFMS-0004-012-P1)*

Sample B: *We thank the Yushan Fellow Program by the Ministry of Education (MOE), Taiwan for the financial support. (MOE-108-YSFMS-0004-012-P1)*